
REFERAT - Tønder Golf Klub – bestyrelsesmøde nr. 7 - 2024 

Tirsdag den 1. oktober kl. 18.00 – 20.30 i mødelokalet. 

Afbud: Ingen 

Referent: Henrik Sønnichsen 

Åben dagsorden: 

1.         Orientering fra formanden 
a. Status på projekt Tønder Golf Akademi – orientering om pressemeddelelse. Bilag 

tidligere udsendt. 
a. Pressemeddelelsen blev gennemgået. Den offentliggøres på vores 

hjemmeside. 
b. Igangsætning af fase 2 – omkring IT-hardware og fil-håndteringer. 

a. Henrik Sønnichsen igangsætter nu fase 2. 
c. Orientering om, at vi nu har opnået +101 bidrag a. kr. 200, således, at vi igen kan få 

momsrefusion.  
a. Vi er glade for at vi nu har nået vores mål og vi takker alle bidragsyderne. 

 
2.   Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde – referatgennemgang  

Ingen bemærkninger 
 

3.  
 

Status på budget og regnskab v. Kasper 
b. Kvalificering af bogføringsopgaverne har haft høj prioritering og vi er nu i 

mål omkring vores ønsker om at være ajour med disse opgaver. 
c. Vi er tilfredse med at den nuværende økonomiske situation følger 

budgettet planmæssigt. 
d. Gebyrer for betaling for konti i Sydbank i Tyskland er blevet korrigeret til 

vores fordel. 
 

4.  Trackman studie – kode til adgang v. Hans-Jørgen 
Drøftet.  
 

5.  Præmier til kik/ elite hold / Kaningolf. Afslutning. V. Kjeld 
Præmier til KIK er drøftet og vi overvejer muligheden for at sponsorerer ”billetter” til 
Trackman faciliteterne som præmier til den kommende sæson 
 

6.  Oplæring i Trackman hvem og hvornår v. Kjeld 
Kjeld går i dialog med et par medlemmer, som skal agere superbruger i vores trackman 
faciliteter. Herefter er planen, at klubbens medlemmer bliver tilbudt en oplæringstime 
med en superbruger.  
Det kommer til at blive en ”turnering” man kan tilmelde sig i golfbox, ganske gratis, hvor 
man booker sig på 1 time (4 personer inklusiv superbruger), hvor man får gennemgangen 
af trackman faciliteterne.  
 

   7. Orientering fra udvalgene 
 
Baneudvalg 



- Forberedelse af Robot køb 
a. Der er indhentet to tilbud på indkøb af robotklippere. Vi vil nu se på de 

indkomne tilbud og vurdere på såvel pris som kvalitet. Vi genbehandler planen 
om køb af robotterne på et kommende bestyrelsesmøde. Realisering af køb og 
installation forventes at ske til sæsonstart 2025. 

- Opsætning af solceller  
a. C. Friis har sendt ansøgning til Norlys fonden om støtte på kr. 50.000 til 

opsætning af nye solceller. Der forventes svar fra fonden senest den 26. 
november.  

b. Undersøgelse af vilkårene for udvidelse af solcelleanlægget belyses af Henrik 
Wolf. 

 
Webudvalg 

a. Udarbejdelse af den nye hjemmeside går planmæssigt og forventes klar ultimo 
året. 

 
Turneringsudvalg 

a. Sønderjysk mesterskab afvikles søndag den 6. oktober. Deltagerne er vinderne fra 
G7- klubberne.  

b. Turnering for frivillige i klubben afholdes den 20. oktober. 
c. Afslutningsturnering afholdes den 27. oktober. 

Begynderudvalg 
Møde med nybegyndere 
På mødet den 2. oktober holdes møde med de potentielle nye medlemmer, (dem der har 
deltaget i begynderforløbet i indeværende sæson) med afklaring om de ønsker at blive 
optaget som medlemmer af klubben. 
 
Sponsorudvalg 
Aktuelle planer blev drøftet. 
 

8.  Henvendelse fra medlem om banelukning i forbindelse med Kaningolf.  
Der sendes et svar herom på vegne af begynderudvalget. 
 

9. Evt. og aftale om næste bestyrelsesmøde – dato og tidspunkt. 
Næste møde holdes den 18. november kl. 18 – 20.30 
 
 

 


